
Kamienna Góra, dnia 27 luty 2023 r. 

Andrzej Grzyb – radny 

Pan Burmistrz Miasta 
Kamienna Góra 

 

ZAPYTANIE 

 

Radni na sesji, która odbyła się 25 stycznia 2023 r. nie  mieli wiedzy 
o tym, że nasza Gmina wraz z dziewięcioma innymi Gminami                                        
( udziałowcami SANIKOMU ) podpisała nową umowę ( bezprzetargową ) 
w ramach tzw. In-house z firmą SANIKOM na odbiór odpadów na okres                
4 lat. 

Umowa ta jest dla naszego miasta niekorzystna. Od początku naszej 
kadencji rady krytykowana była poprzednia umowa in-house ( pięciu gmin 
), która wygasła końcem 2021 roku. O negatywnych skutkach tej umowy 
dla mieszkańców naszego miasta informowałem wielokrotnie na sesjach 
rady w latach 2019-2021 i domagałem się jej rozwiązania. 

Podpisanie przedmiotowej umowy to powrót do czasów słusznie 
minionych. To ograniczenie konkurencji. Tworzenie monopolu zawsze 
oznacza wzrost cen i spadek jakości usług. 

Zwracam po raz kolejny uwagę, że koszt odbioru odpadów z terenu 
naszego miasta powinien być najniższy w porównaniu do pozostałych 
gmin   ( udziałowców SANIKOMU ) ze względu na najmniejszą odległość 
Kamiennej Góry od wysypiska w Lubawce.  

Pytanie ! 

Dlaczego  Pan Panie Burmistrzu w tajemnicy przed radnymi podpisał 
niniejszą umowę in-house ? 

 


